
Така че това беше един катализатор в живота ми за много промени 
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Родена съм през 1978 г. в ромско семейство. Имам още две сестри, 

разликата с по - малката ми сестра е 2 години, а с най-малката седем. 

Имахме много хубаво детство, безгрижно. Израстнахме много деца в една 

къща, играехме по цял ден, имахме много играчки и бяхме много 

задружни като семейство и много си помагахме. Някъде до шести клас ми 

се губи училището, честно казано, но след като от класа ни си отидоха по- 

елитните ученички, да кажем, някак си имахме възможност да се изявим, 

че и ние можем, че и ние знаем. В осми клас бях забелязана от 

преподавателите и тогава си повиших и успеха. След осми клас се 

преместих вече в 7-мо и там попаднах в много добра компания. През 

всички тези години съм била много прилежна ученичка, винаги съм си 

писала домашните, не е имало нужда някой да ми настоява за това. 

Родителите ми работеха в ЗМК по цял ден и общо взето сами си пишехме 

домашни, помагахме в домакинството, имахме ангажименти вкъщи. 

Едната трябваше да почисти, другата да сготви и т.н. В един период от 

живота ни, след като затвориха ЗМК, родителите ни почнаха да се 

занимават с тървия и се налагаше и ние да помагаме, но ме беше много 

срам, криех се под сергията, обаче се налагаше да работим. Това беше след 

като завърших средното си образование. Ние винаги сме живели много 

скромно, но сме имали всичко, никога не съм била ощетена по някакъв 

начин с нещо. В училище не съм имала проблем за това, че съм от ромски 

произход, винаги съм била приета, винаги съм се чувствала добре, имала 

съм приятели, даже съм била в елитната групичка. 

 След като завърших средното си образование, не намерих стимул да 

запиша висше, защото бях разочарована от образователната система. 

Тогава всички си купуваха изпити и това мен ме дразнеше много, че не 

получаваш реално образование, а просто диплома. В резултат на бойкот, 

реших,че няма да уча, просто ей така. Започнах да работя като продавач - 

консултант веднага щом завърших и дълги години работех основно това. В 

един момент реших, че ми трябва нещо повече и записах един курс за 

счетоводство. Дълго време не ползвах тази диплома, но  така се случиха 

разни неща в живота ми, през които ми се наложи да търся по - добре 

платена работа, но без образование и без диплома това нямаше  как да 

стане. Именно поради тази причина реших да запиша висше образование, 



макар и на тези години, на 35, защото колкото и да можеш да работиш, ако 

в СВ-то нямаш документ за това нещо, просто не струва. И така в момента 

работя в една счетоводна къща, имам и малък собствен бизнес, доста е 

трудно, но се борим. Последна година съм в университета и се надявам 

след това да мога да си намеря по- добре платена работа. Стопанско 

управление уча в момента, надявам се и магистратура да запиша, още се 

двоумя дали да е Счетоводство и контрол или Управление на човешките 

ресурси. Но много ми е интерсно човешки ресурси, обаче пък това, което 

работя в счетоводната къща, също ми е интересно и мисля, че има повече 

поле за реализация, защото е по- практично, докато Управление на 

човешките ресурси не знам дали в нашия град може да се реализира, 

защото трябва да е по- голяма фирмата, за да може да си позволи такъв 

отдел.  Самотна майка съм, имам дъщеричка, която в момента е на 12 

години, ходи на училище, представя се добре. Грижим се за себе си, аз я 

уча много да учи, макар че нея много я мързи. Но без образование няма 

как да успее да си намери впоследствие хубава работа и се надявам това да 

й осигури по - лек живот по някакъв начин. Насърчавам я отсега да 

разбере какво обича да прави, защото е много важно да обичаш работата 

си и да бъдеш удовлетворен, да се чувстваш пълноценен човек. 

Аз винаги съм казвала, че съм някаква галеница, защото съм живяла добър 

живот за разлика от моите родители. Те са живели в една малка стаичка, 

заедно със свекър, свекърва, девери и са имали много труден и беден 

живот. Благодаря на Бога за нас, с моите сестри сме имали много добър 

живот. Родителите ми с много труд са постигнали всичко и сами са си 

построили къща. Сега в момента живеем в голям апартамент. И всичко са 

направили със своите собствени ръце, и винаги са ни учили това да бъдем 

честни, да бъдем трудолюбиви, милостиви, да бъдем толерантни към 

хората около нас. И за разлика от тях ние със сестрите ми живеем в много 

добри условия. И след като се омъжих, също със съпруга ми имахме 

собствен бизнес и не сме били лишавани от нищо. Но най - трудният 

момент в живота ми, всъщност, е когато се разделихме с мъжа ми и това 

беше моментът, в който реших, че трябва да уча, защото трябваше да 

започна всичко отначало. Беше ми доста трудно, но трябваше да взимам 

решение накъде да бъде ориентиран живота ми, как да се грижа за дъщеря 

си, как да бъда пример за нея с живота си. Така че това беше един 

катализатор в живота ми за много промени. Затова къде да живея, имаше 

момент, в който се колебаех дали да остана в Благоевград или да отида в 



по - голям град. Но на този етап решихме, че ще останем тук, за да мога да 

довърша образованието си, пък след това, ако Бог прецени, и на друго 

място може да отидем. 

И двете ми сестри също са с висше образование, добре реализирани и 

интегрирани в обществото. Едната работи като медицинска сестра в 

столицата. Там е със съпруга и сина си от доста години. Другата работи 

към проект за малцинствени групи за инеграция на деца от малцинствата. 

Омъжена е за българин, което още веднъж доказва колко добре се е 

интегрирала в нашето общество. Всяка една от тях се бори с живота си и 

се опитваме да научим и нашите деца на това да бъдат наистина 

трудолюбиви и толерантни . 

 

 


